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POROČILO O DELU SVETA STARŠEV  
V ŠOLSKEM LETU 2015/2016 

 
Svet staršev se je v šolskem letu 2015/2016 sestal na petih rednih sejah. 
Udeležba predstavnikov oddelkov ali njihovih namestnikov je bila malo nad  

84%.  
  

Starši so preko šolskega leta na sejah, preko predstavnikov ali neposredno 
šoli, posredovali vsaj 43 vprašanj in pobud. S šolskim kolektivom smo 
korektno in uspešno sodelovali.  

 
Letos smo se posebej angažirali pri prometni varnosti, posebej ga. Jelka Košir, 
ki se ji moramo za to iskreno zahvaliti. Hkrati so vzporedne tekle tudi 

aktivnosti na MOL glede prometa v četrtni skupnosti Št.Vid, kjer je bil s strani 
šole vključen naš ravnatelj. Upamo na napredek tako pri osveščanju 

udeležencev v prometu in prometni kulturi, kot tudi na investicije in izvedbo 
konkretnih rešitev. Ko smo že pri investicijah, pa moramo povedati, da smo 
končno dočakali pričetek velikokrat preložene prenove šolskega poslopja. 

Ravnatelj nas je sproti obveščal glede napredka v postopkih.  
 
Starši so se v velikem številu udeležili in navdušeno sprejeli predavanje dr. 

Ranka Rajovića na temo spodbujanja učnih potencialov otrok, ki ga je 
organizirala šola.  

Spremljali smo vzgojni načrt in sodelovali pri aktivnostih šolskega sklada, ki 
se je tudi letos zelo izkazal.  

 

Vse redne, formalne naloge sveta v tem mandatu smo realizirali:  
- obravnava in soglasje seznama nadstandarnih dejavnosti za tekoče leto, 

- soglasje k ceni delovnih zvezkov, 
- podpora osnutku nadstandarnih dejavnosti za naslednje šolsko leto,  
- na prvi seji smo zaradi izteka mandata članici sveta šole (prenehanje 

šolanja otroka) izvolili nadomestnega člana.  
 

Vsem predstavnikom staršev se iskreno zahvaljujem za redno in dejavno 

udeležbo ter tvorno sodelovanje. Posebej bi moral pohvaliti skoraj ducat 
predstavnikov staršev, pa še bi komu delal krivico, če bi ga slučajno izpustil.  
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